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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Staatssecretaris van Justitie 
en Veiligheid over het bericht dat Ter Apel overvol is (ingezonden 13 oktober 
2021). 

Mededeling van Staatssecretaris Broekers-Knol (Justitie en Veiligheid) 
(ontvangen 3 november 2021). 

Vraag 1
Wat vindt u van de drukte in Ter Apel waar mensen in tenten op stoelen 
moeten slapen en vechtpartijen zijn uitgebroken vanwege de toename van 
het aantal asielzoekers?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de noodpreek uit de gemeente Westerwolde? 

Vraag 3
Wat gaat u op korte termijn doen om de tekorten aan slaapplekken en de 
bijbehorende onrust weg te nemen? 

Vraag 4
Waarom zag u deze piek niet aankomen en heeft u niet de tijd genomen om 
het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) hierop voor te bereiden?2 

Vraag 5
Hebben het COA en de gemeente wel voldoende middelen om de overlast 
aan te kunnen pakken? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Jasper van Dijk 
(SP), van uw Kamer aan de Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over 
het bericht dat Ter Apel overvol is (ingezonden 13 oktober 2021) niet binnen 
de gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle 
benodigde informatie is ontvangen. 

1 https://nos.nl/artikel/2401336-te-veel-asielzoekers-in-noodopvang-ter-apel-gemeente-eist-
maatregelen-coa

2 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/859394/vluchtelingenwerk-overheid-had-toeloop-ter-apel-
kunnen-voorzien
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Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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